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PROTOKÓŁ NR LI/2022 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 14 kwietnia 2022 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.10 do godz. 14.50. 
 
Na sali obecnych było 8 radnych (Janusz Kowalski, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa 
Stańczak, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych, Rafał 
Zajączkowski),  zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 6 radnych (Klimczak Rafał, 
Kwiatkowski Leszek, Rapsiewicz Justyna, Sobierańska Sylwia, Szałamacha Paulina, Wypych 
Ewa). Łącznie w Sesji udział brało 14 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Kowalik Michał.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 

• Grzegorz Ambroziak                                - Burmistrz Gminy Żychlin, 

• Waldemar Bartochowski    - Sekretarz Gminy Żychlin, 

• Waldemar Kardasz   - Radca prawny zdalnie . 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza i Sekretarza Gminy, Sołtysów                                
i Przewodniczących Zarządu Osiedli oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających 
transmisję Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 

i zdalny, na sali jest obecnych 8 radnych, 6 radnych potwierdziło swój udział w Sesji  
w sposób zdalny. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2022 r., 
b) o zmianie Uchwały Nr XLV/223/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 21 grudnia 2021 

r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2022 rok, 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 

Poprosiła Burmistrza Grzegorza Ambroziaka o wprowadzenie do projektu uchwały.  
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Burmistrz Grzegorz Ambroziak poinformował, że przedmiotowe zmiany w/w uchwale to przede 

wszystkim wprowadzenie środków na pomoc dla uchodźców z Ukrainy oraz wprowadzenie 

środków na zadanie w ramach ochrony powietrza w Gminie Żychlin poprzez zastosowanie 

Odnawialnych Źródeł Energii na budynkach mieszkalnych - etap II.  

Następnie przedstawił wszystkie zmiany, których proponuje się dokonać w załączniku 

inwestycyjnym. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2022 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok 
głosowało  - 13 radnych (Janusz Kowalski, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa 

Stańczak, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski 

Klimczak Rafał, Kwiatkowski Leszek, Rapsiewicz Justyna, Sobierańska Sylwia, Szałamacha 

Paulina),  

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2022 rok.  

 

Uchwała Nr LI/246/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) o zmianie Uchwały Nr XLV/223/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                              
21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 

Poprosiła Burmistrza Grzegorza Ambroziaka o wprowadzenie do projektu uchwały 

 

Burmistrza Grzegorza Ambroziaka – poinformował, że podjęcie tej uchwały stanowi 

konsekwencję wcześniej podjętych zmian budżetowych w uchwale w sprawie zmiany budżetu.  

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały. 

Z uwagi na problemy techniczne w zakresie możliwości oddania przystąpiono  

do przeprowadzenia głosowania imiennego. Jednakże po chwili zostało uruchomione 

głosowanie elektroniczne. 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/223/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 

21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

głosowało  - 14 radnych (Janusz Kowalski, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa 

Stańczak, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski 

Klimczak Rafał, Kwiatkowski Leszek, Rapsiewicz Justyna, Sobierańska Sylwia, Szałamacha 

Paulina, Wypych Ewa)  
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„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XLV/223/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr LI/247/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
Krzysztof Wojtalewicz - przy wsparciu Pana Przewodniczącego Komisji Rolnej poruszaliśmy 
temat drogi dojazdowej do działek rolnych od strony ul. Sannickiej. Tam w wyniku jakiegoś 
konfliktu i mieszkańcy postawili słupki w granicach swoich działek i okazało się, że po 
kilkudziesięciu latach droga dojazdowa, którą rolnicy muszą wjeżdżać sprzętem do uprawy 
pól, jest niewystarczająca na auta osobowe. Teraz rolnicy, którzy chcą dojechać do swoich pól 
muszą objeżdżać kilka kilometrów, aby dojechać do swoich działek. Jest prośba tych osób, 
aby w jakiś sposób rozwiązać ten konflikt. 
 
Grzegorz Ambroziak – wystąpiliśmy do tych mieszkańców z zapytaniem, czy jest możliwość 
wykupienia od nich fragmentów działek w celu poszerzenia drogi i czekamy na odpowiedź. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – kolejny temat to sprawa ul. Blizińskiego i Głowackiego - zgłoszenie 
do Komendanta od jednego z mieszkańców w sprawie niebezpiecznej sytuacji, gdzie przy 
dużej prędkości auto potrąciłoby rowerzystę – dziecko. Mieszkaniec ten prosił, aby podjąć w 
tym zakresie działania.  
Prośba zatem o zamontowanie progów zwalniających lub posadowienie znaku „Droga 
osiedlowa”. 
Poza tym przypomina sprawę oświetlenia ulicznego. Jeszcze jeden temat dotyczący kortu na 
ul. Łąkowej – tj. siatek zabezpieczających kort od działek prywatnych. Są one uszkodzone i 
czasami przelatują na prywatne posesje. 
 
Grzegorz Ambroziak - Komendant Komisariatu Policji wystąpił już do nas z takim problemem, 
będziemy sprawdzać przepisy w tym zakresie, aby posadowić na tych ulicach progi 
zwalniające. 
Dodatkowo wyjaśnił, że lustra które były zgłaszane przez Państwa Radnych zostały już 
zamówione i będą montowane po świętach wielkanocnych.  
Jeżeli chodzi o siatki zabezpieczające czyli tak zwane piłkochwyty Referat dostał już zgodę na 
wykonanie tej naprawy, gdyż ten temat już wcześniej był zgłaszany przez sąsiadujących z 
boiskiem mieszkańców.  
 
Stanisław Szymański – łatanie dziur w drogach – zapytał, czy remonty dróg zostały już 
zakończone, czy są w trakcie, ponieważ na części dróg są wykonane łatanki a i tak na tych 
drogach są jeszcze dziury. Zatem czy naprawy dróg są w trakcie, czy będą jakieś poprawki w 
kwestii łatania? Czy droga od Śleszyna do Grzybowa jest drogą gminną, czy powiatową? 
     
Grzegorz Ambroziak – na naszych drogach jeszcze trwa łatanie dziur, natomiast nie wie, jak 
wyglądają prace na drogach powiatowych, czy są już wykonywane, czy dopiero będą. Na ten 
czas nie ma w tym temacie informacji. Prosi o zgłoszenia do Referatu BPI w sprawie dziur, 
wtedy wyślemy pismo do Starostwa Powiatowego z zapytaniem o remonty dróg. Droga od 
Śleszyna do Grzybowa, czyli ul. Górna jest drogą gminną, być może tam jeszcze nie 
rozpoczęły się łatanki. 
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Bożena Radosiewicz – Sołtys Sołectwa Grabie – zwróciła uwagę na nierówności na ul. 
Żeromskiego. 
 
Grzegorz Ambroziak - nie zgodzi się z Panią Sołtys, że droga jest bardzo dobrej jakości. Jest 
tam faktycznie jedno zadowolenie przy studzience, ale jeżeli jedzie się w terenie 
zabudowanym 50 km na godzinę to nie ma żadnego niebezpieczeństwa. 
 
Przewodnicząca Rady – „Drodzy mieszkańcy i przyjaciele Gminy i Miasta Żychlin, z okazji 
zbliżających się świąt pragniemy złożyć Państwu najserdeczniejsze życzenia. Życzymy przede 
wszystkim nieustającej nadziei, która jest w stanie pokonać wszystkie obawy i lęki. Życzymy 
zdrowia i silnej woli a także pogody ducha i pokoju w sercu. Niech czas Zmartwychwstania 
Pańskiego będzie dla nas czasem przemiany serc, spotkań z bliskimi, otwartości na drugiego 
człowieka i wzajemnej odpowiedzialności. Wszystkim Państwu życzymy bardzo udanych, 
spokojnych, szczęśliwych i ciepłych Świąt. Wszystkiego dobrego.” 
 
 
Do p-tu 4. Zakończenie obrad.  
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
 
Zamknęła LI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
 
J. Stasiak                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 

 

 

 

 

 


